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Vážený pane prezidente, 

Protože sleduji mnoho oficiálních dokumentů, které nám naše místní média nezveřejňují, 

považuji mnohé dění za zmanipulované, stejně tak jsem to vnímal i ve chvíli, kdy Vás chtěli 

odstranit s odvoláním se na čl. 66 Ústavy České republiky (Ústavní zákon č. 1/1993 Sb.). 

Ovšem vnímám i za zmanipulovanou situaci, ohledně (prý) Vašeho rozhodnutí předat Řád 

Bílého lva prezidentovi Ukrajiny s odůvodněním: „projevil odvahu a statečnost, když odmítl 

opustit svou zemi.“1. Já nejsem prezidentem naší země a nemohu mluvit do Vašich kompetencí, 

jen se snažím (snad nezaujatě) srovnávat dostupné oficiální zdroje. Existuje dokument, který 

měl původně (ještě 25. 2. 2022; v  ten den jsem odeslal dopis Vládě Petra Fialy) na svém webu 

a byl z něj odstraněn, můžete si to ověřit, psal o tom v minulém roce slovenský právník Peter 

Weis:2  

VYHLÁŠKA PREZIDENTA UKRAJINY №117 / 2021 K rozhodnutí Rady národní 

bezpečnosti a obrany Ukrajiny ze dne 11. března 2021 „O strategii deokupace a reintegrace 

dočasně okupovaného území Autonomní republiky Krym a města Sevastopol“ 3 Jen se divím, 

že již není dostupný na webu prezidenta, kterému chcete dát vyznamenání. Čeho se bojí 

prezident Ukrajiny, že smazává oficiální dokumenty. V této chvíli je dokument dostupný jen 

na oficiálním webu Nejvyšší rady Ukrajiny.4 Protože vnímám, jak i jinde mizí oficiální 

dokumenty (vizte dále), očekávám, že nakonec i zde bude dokument (možná v řádu dnů) 

odstraněn.  Kdo ví, jestli Ukrajinského prezidenta (ne)informovala naše vláda – nevěřím 

politickým reprezentacím nikde ve světě, nechci ve své zemi nadvládu žádné velmoci. Dále 

přikládám Ukrajinskou chronologii, jak ji zpracoval generál Petr Pelz, můžete se všimnout, jak 

od r. 2017 USA vyzbrojovaly Ukrajinu (Proti komu?). Velmi potřebné je ohledně toho 

vyznamenání, podle mého názoru, vnímat poslední dva datumy. Opravdu se to hodí, dávat 

tomuto člověku vyznamenání? Nestojí za tím spíše určitá propaganda? 

Překopírováno z přílohy Ukrajinská chronologie, zaslané spolu s tímto dopisem: 

19. 2. 2022 – President Zelenský na bezpečnostní konferenci v Mnichově prohlašuje, že 

Ukrajina zvažuje odstoupit od smlouvy o nešíření jaderných zbraní; jinými slovy 

zvažuje získat jaderné zbraně. Proti komu?  

24. 2. 2022 – Ruské ozbrojené síly zahajují bez rozhodnutí RB OSN vojenskou operaci na 

Ukrajině. Jejím cílem je „osvobození lidu od kyjevského režimu, demilitarizace a 

denacifikace Ukrajiny.“ 

Vrátím se ještě k úvodní části, doba, kdy se k Vám dostali bez zakrytých horních cest 

dýchacích, byla pro mě jasnou ukázkou manipulace s národem. Později vyšlo najevo – 

zveřejnila BBC: 

Covid: Poznatky ze záměrných infekcí a ceny v obchodech rostou  

 
1 https://www.novinky.cz/domaci/clanek/zeman-udeli-vyznamenani-zelenskemu-

40389549?fbclid=IwAR3QhP0K-C4zUMli-YFjBuYOCRsyBMCN8Mw6xtAzRvGuhZEOdCGE0ElwX-

w#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=novinky.sznhp.box&dop_req_id=yos97etFynb-

202203072048&dop_id=40389549&source=hp&seq_no=1&utm_campaign=abtest183_vzhled_vyh_pole_na_tel

_varCC&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz 
2 https://akw.sk/zahranicne-spravy/vojna-na-ukrajine-zdaleka-nie-je-zazehnana/ 
3 https://www.president.gov.ua/documents/1172021-37533 
4 https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/117/2021#Text   
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„Virus (záměrně) dostalo 36 mladých, zdravých a neočkovaných dobrovolníků v Royal Free 

Hospital v Londýně.“5 Virus tedy není tak životu nebezpečný, když etická komise schválila 

takový výzkum. S virem HIV by to určitě neprošlo. Ani v České republice tedy není potřeba 

novelizovaná verze Zákona č. 94/2021 Sb., kde jsou rozšířené pravomoci o další dvě 

ministerstva. To vše na úrovni (naštěstí) běžného zákona. Ale i tak pane prezidente jde o 

ministerstva, která jsou v této době konfliktu výrazně zapojena do situace. Běžný občan se může 

ptát – byl novelizovaný zákon připravován s vědomím, že vypukne válečný konflikt? 

Já se tak již neptám, neboť vím o dalších dokumentech, které se navzájem prolínají:  

WHO: Proč je mezinárodní nástroj týkající se pandemií zapotřebí? 

„Pandemie COVID-19 je výzvou pro celý svět. Žádná vláda ani instituce není schopna 

zvládnout hrozbu budoucích pandemií osamoceně.“6 

ID 2020: 

Přístup, který je holistický, tržní a řeší celý rozsah a rozsah výzvy 

„Žádná vláda, společnost ani agentura nemůže tento problém vyřešit sama. Nastavení 

budoucího kurzu digitální identifikace a navigace v souvisejících rizicích je výzvou, která 

vyžaduje trvalou spolupráci a globální partnerství.“7 

Jde prostě o globální diktaturu, v r. 2020 promluvil Klaus Schwab a mj. řekl: „Jednou 

z nejvýraznějších a nejvíce vzrušujících změn zapříčiněných pandemií byl náš přechod na 

všechno digitální, v našem profesionálním i osobním životě. Změnilo se to ve velmi krátkém 

čase, a technologie byla klíčová ve způsobu, jakým jsme kolektivně zvládali i krizi kolem 

Covid-19. Tento posun paradigma k digitálu ještě víc zvýraznil úlohu kybernetické bezpečnosti 

jako našeho globálního veřejného statku. Uprostřed pandemie i kybernetoví zločinci spěchali 

využít zvýšenou zranitelnost a zvýšené využívaní (internetu). Světové ekonomické fórum 

nedávno zveřejnilo výhled rizik Covid -19. Třetí největší obavou společnosti, která se zúčastnila 

výzkumu, je nárůst kybernetických útoků. Všichni o tom víme, ale stále nevěnujeme dostatek 

pozornosti děsivému scénáři komplexního kybernetického útoku, který by vedl k úplnému 

zastavení dodávek elektřiny, transportu, nemocničních služeb, naší společnosti jako celku. 

Vzhledem k tomu by krize Covid-19 byla považována za malé vyrušení v porovnání 

s rozsáhlým  kybernetickým útokem. V takové situaci se musíme sami sebe ptát, jak jsme toto 

mohli dopustit navzdory skutečnosti, že jsme měli všechny informace o možnosti a závažnosti 

rizika útoku.“ 

 Video, na kterém Klaus Schwab promluvil, bylo také odstraněno, a těžko by ho někdo nazval 

konspirační nebo dezinformační. To je tedy další oficiální zdroj(Světové ekonomické fórum), 

který, kromě výše uvedeného prezidenta Ukrajiny také odstraňuje tendenčně stopy, a video na 

původním odkaze8 již nelze najít, ztrácí se i články s oficiálními zprávami, kde Klaus Schwab 

 
5 https://www.bbc.com/news/health-60229388   
6 https://www.consilium.europa.eu/cs/policies/coronavirus/pandemic-treaty/   
7 https://id2020.org/alliance   
8 https://youtu.be/oaP079ifubs 
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promluvil o Kybernetické pandemii, zde původní odkaz9, zde překopírovaná část článku 

v anglickém znění o blackoutu v Rumunsku. Článek sám o sobě není důvodem k jeho zrušení. 

 

Přesto tento článek již není dostupný, nicméně Klaus Schwab figuruje mezi souzenými za 

genocidu (přikládám).  

GATES, FAUCI a DASZAK BYLI OBVINĚNI Z GENOCIDY U SOUDU10  

2021, 27. prosince – zveřejněno  

V ohromujícím 46stránkovém právním podání k Mezinárodnímu trestnímu soudu dne 6. 

prosince neohrožený právník a sedm žadatelů obvinili Anthonyho Fauciho, Petera Daszaka, 

Melindu Gatesovou, Williama Gatese III a dvanáct dalších z četných porušení 

Norimberského kodexu. Ty zahrnovaly různé zločiny proti lidskosti a válečné zločiny, jak je 

definují Římské stanovy, články 6, 7, 8, 15, 21 a 53. 

Kromě čtyř hlavních představitelů bylo jmenováno dvanáct dalších, včetně generálních 

ředitelů předních vakcinačních korporací a vedoucích pracovníků v oblasti zdravotnictví, kteří 

se zodpovídají za Spojené království. 

Albert Bourla, Výkonný ředitel společnosti Pfizer 

Stephane Bancel, Výkonný ředitel společnosti Moderna 

Pascal Soriot, Výkonný ředitel společnosti Astra Zeneca 

Alex Gorsky, Výkonný ředitel společnosti Johnson and Johnson  

Tedros Adhanhom Ghebreyesus, Generální ředitel WHO 

Boris Johnson, Premiér Spojeného království  

Christopher Whitty, Hlavní lékařský poradce Spojeného království  

Matthew Hancock, bývalý ministr zdravotnictví a sociální péče Spojeného království 

Sajid Javid, současný ministr zdravotnictví a sociální péče Spojeného království 

June Raine, Výkonný ředitel Regulační agentury pro léky a zdravotnické produkty ve 

Spojeném království 

Dr. Rajiv Shah, Prezident Rockefellerovy nadace 

 
9 https://wochenblick.at/nach-stromausfall-in-umaenien-drohte-blackout-fuer-europa/ 
10 https://www.thedesertreview.com/opinion/columnists/gates-fauci-and-daszak-charged-with-genocide-in-court-

filing/article_76c6081c-61b8-11ec-ae59-7718e6d063ed.html?fbclid=IwAR30LFrniNm6Goqu4Wr90NkQi25p-

kt7PAJIvqpsP0VsuWXZySgF6NrjJqI 
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Klaus Schwab, Prezident Světového ekonomického fóra 

 

- 

 

Uvidíme, jak to bude později s prezidentem Ukrajiny. Jistě jste si všimnul jmen generálních 

ředitelů farmaceutických firem, což je v rozporu s Vaší výzvou k povinnému očkování proti 

koronaviru (26. 12. 2021), jak řek právník R. Fuellmich 5. 2. 2022: „SMRTÍCÍ 

EXPERIMENTÁLNÍ INJEKCE.“ 

Jestli si někdo zaslouží nějaké vyznamenání za hrdinství, pak jsou to ženy, které nás občany 

České (Slovenské) republiky přivedly na svět a kterými mnohdy pohrdáme jako starými 

nepotřebnými. Nevím o tom, že by nějaký prezident ve svém projevu ocenil zásluhu matek na 

společnosti. Tím více se mi líbí jednání Ježíše Krista, který ještě v době, kdy visí na kříži, 

zajišťuje svou matku jedním ze svých učedníků, aby nebyla sama: 

>Když Ježíš spatřil matku a vedle ní učedníka, kterého miloval, řekl matce: „Ženo, hle, 

tvůj syn!“ Potom řekl tomu učedníkovi: „Hle, tvá matka!“ V tu hodinu ji onen učedník 

přijal k sobě.< (Jan 19,26-27) 

Kdyby matky musely v době války,  zvládly by  nasadit svůj život za své dítě – mateřská 

láska není samozřejmostí, i na tu bychom si měli vzpomenout právě 8. března. Děkuji za Váš 

čas, pane prezidente. 

Mgr. Jiří Holý, teolog 

V Praze 8. 3. 2022 


